
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt:   11.november 2021 kl.19-21  
Mødeleder: Lone Østergaard, Referent: Sine Erlandsen, Sted: Personalerummet 
Deltagere: Lone Østergaard, Lotte Borg, Katrine Maruri Zorzabalbere Anna Heebøll, Roar Hylleberg, Lene Vahl, Pernille Wessel, Sine Erlandsen (referent). 
Fra elevrådet: Jacob Hedelund, Camilla Axelsen, Mohammad Hemad, Janni Clausen, Dorthe Bunkeflod for PN 
Afbud: Marie Hermansen, Kirstine Rytter, Jomanna Ahmed Nayef Fahood El-Enazi, Peter Nielsen 
 

Dagsorden 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.15  Elevrådet Sine I elevrådet er vi kommet godt fra start med 
nyvalgte repræsentanter fra alle klasserne. På 
fredag deltager Kirstine (8.C) og Lorenzo (7.B) 
som repræsentanter for Risingskolen til OFE’s 
årlige rådkvindemøde. Vi har fælles i elevrådet 
diskuteret praktisk undervisning, 
Seksualundervisning og diskrimination, så de 
begge to er godt klædt på til at repræsentere 
elevrådet og skolen.  

Vi har gennem de seneste uger arbejdet med 
grupperummene på filosofgangen, hvor vi har 
nedsat en arbejdsgruppe med en repræsentant fra 
hver klasse i udskolingen, der er med til at 
brainstorme og beslutte, hvordan vores ideelle 
grupperum ser ud inden for de mulige rammer. Der 
kommer til at komme flere konkrete forslag og 
eventuelle ændringer før ferien og forhåbentlig vil 
de optimerede grupperum, med vores med-
elevernes fælles ønske om et bedre arbejdsmiljø og 
opførsel ved brug af dem, være oppe at køre efter 
jul. Lige nu arbejder en række 8.klassere fx. på at 
lave nogle retningslinjer for, hvordan vi skal 



 

opføre os overfor hinanden når flere klasser skal 
arbejde i det samme rum.  

Indenfor de næste par dage vil der blive sendt et 
spørgeskema ud til de forskellige klasser, hvor de 
vil få mulighed for at komme med ideer og ønsker 
til, hvad elevrådet med skal arbejde med på den 
anden side af nytår. Vi har allerede internt i 
elevrådet flere idéer til ting, vi gerne vil have 
stablet på benene.  

I elevrådet har vi også planer om at deltage i 
Odense fælleselevråds plakatkonkurrence, Vores 
elevråd, der skal være med til at give skolens 
elever mulighed for at få viden om, hvad deres 
elevråd foretager sig.  

Desværre er skoleavisen blevet nedprioriteret den 
seneste tid, men vi regner med at lave en kickstart i 
løbet af de næste par uger.   

 

19.15-20.00 Principper – revidering  
 Drøftelse af ”Meta-princip” 

 Digitale medier  

Pernille & 
Lone 

 Metaprincippet opdateres. Opdateringen 
medsendes som bilag. 

 Princip for digitale medier drøftes og 
opdateres. Se bilag. 

20.00- 20.15 Salg af cykler – trafikfri skole 
 Forslag til bestyrelsen 

Lone  Der er intet nyt endnu omkring trafikfri 
skole. 

 Der er kommet en henvendelse fra en lærer 
omkring muligheden for at etablere et årligt 
cykelmarked, hvor forældre kan sælge og 
købe brugte cykler. Bestyrelsen synes, at det 



 

lyder som en god idé og vil gerne finde den 
rigtige ramme. 

20.15-20.30 Velfærdens Fundament 
 Styregruppe 

 Drøftelse af indsatser 

Pernille  Der skal nedsættes en Styregruppe, hvori der 
skal være et medlem fra skb samt en 
repræsentant for elevrådet og repræsentanter 
for lokalområdet. PW foreslår: Boligsocialt 
Hus, ØB, Stjernespejder, Håndboldklubben 
Stjernen. Evt. Fakta. Evt. Vægtløfterklubben 
Kono. 

 Hvis man ønsker at sidde i styregruppen, skal 
man rette henvendelse til PW.s 

 Egne fokusområder: Billedkunstlokalet, 
Musiklokalet og evt. Madkundskabslokalet, 
grupperum samt toiletter. Evt. 
Regnvandsbassin.  

20.30-20.50 Nyt fra skolen 
 Indskrivning og infomøde 

 Personalefravær 

 Corona 

Pernille & 
Sine 

 Indskrivningen er godt i gang. Der mangler 
dog stadig ca. 30 børn at blive indskrevet. 
Der er frist søndag 14. november. 

 Der er stort fravær blandt personalet. Det 
handler både om drypvis fravær og 
langtidsfravær. Fraværet belaster økonomien 
således, at vikarbudgettet er trefordoblet for 
oktober måned.  

 Ang. corona: PW foreslår, at skolens 
fødselsdag udsættes til foråret, da risikoen 
for coronasmitte forhåbentligt vil være 
reduceret. SKB er enig i dette. PW melder 
dette ud. 

 

20.50-21.00 Evt.   Der er tonermangel.  



 

 Der kommer en vedligeholder til skb-mødet i 
januar 2022. 

 Der er indkommet et spørgsmål vedr. et 
klassearrangement i 7c. Der bliver spurgt om 
skolen har en holdning til afholdelse af dette. 
Skolen forholder sig til gældende 
retningslinjer, og der er ingen restriktioner 
pt. 

 Der er ansat ny leder i Ungdomscenteret i 
stedet for Sanne Hansen. Han kontakter 
PW/SE for et møde. 

 Roar og Mohammed deltager i årsmødet for 
Skole og Forældre kommende weekend. 

    

Næste møde er mandag d. 6. december kl. 18 med spisning først. 


